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درخشش مهاجم تبریزی در لیگ دسته 2
عصرآزادی / سرویس ورزش�ی - فرهادپور: مهاجم 
تبری�زی تیم گل ریحان ام�روز موفق به زدن دو گل از 

3 گل تیمش شد.
به گ��زارش عصرآزادی آنلاین، مه��دی غیاثی فرد مهاجم 
تبری��زی تیم گل ریحان ام��روز موفق ب��ه زدن 2 گل برای 

تیمش شد.
با وجود گلزنی مهدی غیاثی در بازی امروز، تیم گل ریجان 
با نتیجه 4 بر 3 مغلوب تیم پاس همدان شد تا در پایان هفته 
هفتم در رده سیزدهم لیگ دسته 2 کشور قرار گرفته باشد.

مهدی غیاثی فرد هفته گذشته برابر مس کرمان نوین هم زننده گل تساوی بخش تیمش بود. 
غیاثی سال گذشته در تیم محتشم تبریز حضور داشت و در پایان فصل بهترین پاس دهنده 

این تیم و دومین گلزن محتشم معرفی شد.

ITC بازیکنان تاجیک پرسپولیس صادر شد
مجوز بازی دو بازیکن تاجیک پرسپولیس به این باشگاه رسید.

باش��گاه پرس��پولیس پس از بازی ش��دن پنجره نقل و انتقلاتی خود قرارداد وحدت هانانوف و 
منوچهر سفروف را امضا کرد و برای این دو بازیکن درخواست صدور ITC داد. حال ITC این دو 
بازیکن به باشگاه پرسولیس رسیده و در صورت صدور کارت بازی مشکلی برای همراهی تیم ندارند، 

البته هانانوف که مصدوم است تا پایان فصل نمی تواند برای پرسپولیس بازی کند.

پنجره نقل و انتقالات تراکتور بسته شد
با اعلام فیفا پنجره نقل و انتقالات باشگاه تراکتور بسته شد.

بر اساس نامه ارسالی از سوی فیفا به دلیل شکایت عکاشه حمزاوی، بازیکن الجزایری سابق 
باشگاه تراکتور، پنجره نقل و انتقالات این باشگاه بسته شد.

پیروزی خانه بسکتبال خوزستان بدون سرمربی
تیم خانه بسکتبال خوزستان موفق شد در دیداری که سرمربی خود را کنار زمین 

نداشت، نیروی زمینی تهران را شکست دهد.
در ادام��ه بازی های هفته س��یزدهم گ��روه الف لیگ برتر بس��کتبال مردان ایران، امش��ب 
)یک شنبه( ۵ دی ۱۴۰۰ تیم بحران زده خانه بسکتبال خوزستان موفق شد برابر حریف خود 
نیروی زمینی تهران به پیروزی دست پیدا کند. تیم خانه بسکتبال خوزستان در این دیدار با 
وجود شکست ۴۰- ۳۶ در نیمه نخست، با عملکرد خوب در کوارترهای سوم و چهارم ضمن 
جبران اختلاف ایجاد شده با نتیجه ۶۹ - ۷۳ به پیروزی دست یافت. کوارترهای دوم و چهارم 
این بازی به ترتیب با نتایج ۲۰-۲۰ و ۱۹-۱۹ مساوی شد، در کوارتر اول نیروی زمینی ۲۰-

۱۶ پیروز شد و در کوارتر سوم هم خانه بسکتبال خوزستان ۱۰-۱۸ به برد رسید.
این برد خانه بسکتبال خوزستان در حالی به دست آمد که حماد سامری سرمربی این تیم، 

در اعتراض به مشکلات مالی موجود از حضور در اردوی تیمش خود داری کرده بود.

دبیر از بنا برای المپیک 2۰2۴ برنامه خواست
محمد بنا س�رمربی تیم ملی کشتی فرنگی صبح روز یکش�نبه  به دیدار علیرضا 

دبیر رئیس فدراسیون کشتی رفت.
در ابتدای این جلسه مسابقات قهرمانی کشور کشتی فرنگی و انتخابی تیم ملی در زاهدان 
به صورت کامل بررسی شد. پس از آن در مورد تعداد نفرات حاضر در رقابت های انتخابی جام 

تختی و سهمیه های اختصاص یافته به استان ها بحث و تبادل نظر و تصمیم گیری شد.
در ادامه  در مورد زمانبندی و حضور کشتی گیران در رقابت های بین المللی کشتی فرنگی 
جام تختی گفت و گو بعمل آمد و پس از آن نیز در مورد اعزام کشتی گیران منتخب به رقابت 

های بین المللی و شرایط نفرات منتخب پس از این مسابقات بحث و تبادل نظر بعمل آمد.
همچنین برنامه کادر فنی برای رقابت های قهرمانی آس��یا در مغولستان در اواخر فروردین 
ماه، انتخاب ملی پوش��ان برای رقابت های جهانی صربستان در شهریورماه و بازیهای آسیایی 
هانگژو چین در اواخر ش��هریورماه توس��ط محمد بنا به صورت کامل شرح داده شد و رئیس 
فدراس��یون کش��تی در جریان برنامه های کامل کادر فنی کشتی فرنگی قرار گرفت. با توجه 
به اینکه زمان زیادی تا رقابت های المپیک ۲۰۲۴ پاریس نمانده، رئیس فدراس��یون کش��تی 
جویای برنامه ریزی محمد بنا و کادر فنی در مورد حضور تیم ملی کش��تی فرنگی برای این 
بازی ها ش��د و تصمیم بر آن ش��د تا کادر فنی کشتی فرنگی پس از بررسی های لازم، برنامه 

ی خود را تا پایان المپیک پاریس به فدراسیون کشتی ارائه دهد.

راهیابی 2۳ تکواندوکار به اردوی تیم ملی بانوان
مسابقات ورود به اردوی تیم ملی تکواندوی زنان برگزار شد و ۲3 هوگوپوش جواز 

حضور در اردو را کسب کردند.
مس��ابقات ورود به اردوی تیم ملی تکواندوی زنان به منظور حضور در مسابقات قهرمانی جهان 
2۰22، با حضور 4۶ هوگوپوش در خانه تکواندو برگزار شد. این رقابت ها با حضور نفرات اول و دوم 
مس��ابقات آزاد کشوری و منتخبین کادرفنی، دارندگان مدال طلا و نقره مسابقات جام فجر سال 
۱4۰۰، دارندگان مدال طلا و نقره مسابقات آزاد آسیا سال ۱4۰۰، مدال آوران مسابقات قهرمانی 
آسیا سال 2۰2۱، مدال آوران تورنمنت های بین المللی دارای گرید در سال ۱3۹۹ و منتخبین 
حاضر در اردوی تیم ملی اعزامی به مسابقات آزاد جهانی عربستان پیگیری شد. اسامی نفرات دعوت 

شده به اردوی تیم ملی تکواندو زنان به شرح زیر اعلام شده است:
نگار اس��ماعیلی )اصفهان( - س��عیده نصیری )س��منان( - معصومه رنجبر )تهران( - مبینا 
نعمت زاده )تهران( - غزل س��لطانی )س��منان( - زهرا وطن دوست )مازندران( - ناهید کیانی 
)تهران( - حدیثه اماره )قزوین( - نس��ترن ولی زاده )البرز( - فاطمه جعفری )قزوین( - زهرا 
ش��یدایی )مازن��دران( - نرگس میرنورالله��ی )البرز( - تینا مدانلو )مازندران( - کوثر اساس��ه 
)کرمانشاه( - یاسمن محمدی )اصفهان( - عالمه پوشیان جویباری )مازندران( - کیمیا همتی 
)البرز( - مهس��ا کیادلیری )مازندران( - ملیکا میرحسینی )تهران( - فاطمه شفیع پور )البرز( 

- زینب اسماعیلی )البرز( - زینب اسدی )همدان( - زهرا کیان )البرز(
هدایت این نفرات برعهده مهرو کمرانی به عنوان س��رمربی اس��ت؛ اعظم درس��تی و راضیه 

آقاجانپور مربیگری تیم را برعهده دارند.

 رای هشت تیم والیبال به برگزاری دور برگشت
 به صورت غیر متمرکز

اکثریت باش�گاه های لیگ برتری در نظرسنجی س�ازمان لیگ به تداوم روش دور 
رف�ت مرحل�ه مقدماتی رای دادند تا دور برگش�ت این رقابت ها از روز یکش�نبه ۱۲ 

دی ماه همانند دور رفت آغاز شود.
سی وپنجمین دوره لیگ برتر والیبال مردان از روز یکشنبه دوم آبان ماه آغاز شد و دور رفت 
مرحله مقدماتی این رقابت ها روز چهارشنبه یکم دی ماه به پایان رسید. سازمان لیگ با توجه 
به درخواست برخی از تیم ها مبنی بر تغییر نحوه برگزاری دور برگشت و اهمیت ویژه برگزاری 
هرچه بهتر لیگ برتر باش��گاه های کشور در دور برگشت و مراحل پلی آف، همچنین توجه به 
س��لامت بازیکنان، استفاده از سیستم ویدئو چک، پیش��گیری از تردد بی مورد در مسیرهای 
پ��روازی و زمینی، ش��یوع ویروس جدید کرونا )امُیکرون(، مصوبه س��تاد کرونا و فدراس��یون 
پزش��کی ورزش��ی مبنی بر عدم حضور تماشاچی در مس��ابقات و ارج نهادن به پیشنهادات و 
درخواس��ت های باش��گاه ها درخصوص برگزاری فینال مسابقات به ش��کل دو برد از سه بازی، 
دو روش برای ادامه مسابقات لیگ برتر والیبال به شرح ذیل پیشنهاد داد: روش نخست: براساس 
مصوبه نشست هماهنگی با باشگاه ها )23 خردادماه( برگزاری مرحله برگشت طبق سنوات گذشته 
منطبق بر برنامه دور رفت در شهرهای میزبان و پلی آف به صورت متمرکز روش دوم: متمرکز به 
میزبانی شهر تهران در دو سالن، هر هفته 3 بازی با استراحت یک روزه و یک هفته استراحت بین 
هفته ها و فینال هم به صورت دو برد و از سه بازی باشگاه های لیگ برتری تا پایان وقت اداری امروز 
)یکشنبه پنجم دی ماه( نظرات خود را اعلام کردند و روش نخست رای اکثریت باشگاه ها را به همراه 
داشت. بر این اساس، هشت باشگاه پاس گرگان، شهرداری گنبد، پیکان، لبنیات هراز آمل، هورسان 
رامس��ر، آذرباتری ارومیه، فولاد س��یرجان و شهرداری ورامین رای به روش نخست دادند و ۶ تیم 
فولاد مبارکه سپاهان، سایپا، شهداب یزد، مس رفسنجان، شهرداری ارومیه و راه یاب ملل مریوان 
به روش دوم یعنی برگزاری دور برگش��ت لیگ برتر به صورت متمرکز رای دادند. بدین ترتیب با 
رای اکثریت تیم ها )۸ از ۱4( دور برگشت لیگ برتر مردان از روز یکشنبه ۱2 دی ماه طبق سنوات 
گذش��ته منطبق بر برنامه دور رفت در ش��هرهای میزبان شروع می شود و مرحله پلی آف کما فی 

السابق به صورت متمرکز و دو برد از سه بازی در تهران برگزار خواهد شد.

مانوئ�ل فرناندز عصر یک ش�نبه در نشس�ت 
خبری تیم ملی هندبال اظهار کرد: روز گذشته 
با تیم ملی عراق یک بازی دوس�تانه داشتیم و 
در آن بازی برخی از بازیکنان احس�اس خوبی 
نداشتند. بعد از شام دیشب برخی از بازیکنان 
حالش�ان خوب نبود و احتم�ال درگیری آنها با 

انواع کرونا را دکتر داده است.
وی افزود: با توجه به اینکه برخی بازیکنان حالشان 
خوب نیس��ت امروز را استراحت دادیم تا ببینیم چه 
می ش��ود. قرار بود فردا به رومانی برویم و با توجه به 
قان��ون آنجا اگ��ر تیم با کرونا درگیر ش��ود تمام تیم 
تح��ت قرنطینه قرار بگیرند تصمی��م گرفتیم با همه 
تمهیداتی که در نظر گرفته ش��ده بود این تورنمنت 

را لغو کنیم.
س��رمربی تیم ملی هندبال گفت: این اتفاق خیلی 
س��ریع رخ داد و مجب��ور ش��دیم که به فدراس��یون 
رومانی بگوییم ک��ه نمی توانیم برویم.  چون با توجه 
به قوانین آنجا اگر تست بازیکنی مثبت شود باید ۱۵ 

روز همه تیم قرنطینه شوند.
وی در پاس��خ به این  س��وال که آیا ای��ن بیماری 
به ب��ازی با تیم عراق مربوط می ش��ود یا خیر گفت: 
ارتباطی به مسابقه نداش��ت، قبل از مسابقه اول الله 
کرم درگیر ش��د ما فکر می کردیم آنفلوآنزا است اما 
گوی��ا که این قضی��ه حادتر بود. س��ایر بازیکنان هم 
درگیر شدند. بازیکنان علائم شان به آنفلوآنزا نزدیک 
بود اما تاکید ش��د که تست گرفته شود و در نهایت 
این شد. دیروز در خلال بازی با عراق چند بازیکن را 

داشتیم که حال مساعدی نداشتند.
وی در پاس��خ به این  س��وال که آیا ای��ن بیماری 
امُیکرون اس��ت گفت: من دقیقا نمی دانم چه ش��ده 

است . نمی دانم که می تواند امُیکرون را تشخیص داد 
ی��ا خیر. ما زمانی که الله کرم را به خانه فرس��تادیم 
اع��لام کرد ک��ه خانواده آنه��ا هم درگیر ش��ده اند. 
بازیکنان خیلی حال بدی ندارند. در ش��رایط سختی 

نیستند اما تب و بدن درد دارند.
وی گفت: امروز قرار بود ش��ما سر تمرینات باشید 
ام��ا بازیکنان بیمار ش��دند و امروز و ف��ردا را به آنها 
اس��تراحت دادیم اگر شرایط بهتر شود قول می دهم 

که باز هم بازدید از اردوی تیم ملی داشته باشیم.
وی در پاس��خ به این سوال که از بابت لغو رومانی 
نگران��ی ندارید و چ��ه برنامه جایگزین��ی را در نظر 
دارید؟ گفت: برنامه رومانی تمام و کنسل شد. برنامه 

جایگزین داریم و قرار اس��ت با ع��راق و عمان بازی 
کنیم. با توجه به این که تیم عمان در اصفهان است 
بعد از ظهر هماهنگ کردی��م که اگر امکان دارد دو 
بازی داش��ته باش��یم. برنامه جایگزین برای رومانی 

همین است که اعلام کردم.
س��رمربی تیم در خصوص وضعیت برادران استکی 
برای حضور در اردوی تیم ملی کش��ورمان یادآوری 
کرد: الله کرم استکی در این اردو حضور داشت و ایده 
من این بود در مس��ابقات رومانی از او استفاده کنیم 
تا به ریکاوری کامل برس��د. نمی خواس��تم تا قبل از 
این فش��ار اردوی��ی ۱۰ روزه را تحم��ل و در رومانی 
هم مجددا تحت فش��ار باش��د. بعد از سه روز تمرین 

در ناحیه زانو درد داش��ت و خواستم استراحت کند 
و اع��لام کرد حال خوبی ندارد و ش��رایطی را به من 
گفت که امیدوارم آنفلوآنزا باش��د. سجاد استکی هم 
در کویت بازی می کند. درد جزئی در زانو داش��ت و 
ب��ه او فرصت دادیم تا ریکاوری کند .مش��کلی ندارد 
و دوم ژانوی��ه به تی��م اضافه می ش��ود و در کنار ما 

خواهد بود.
مانوئ��ل در ادامه درباره تمهیدات لازم برای رعایت 
نکات بهداش��تی تاکید کرد: بچه ها در هتل آکادمی 
مستقر هستند هر کدام کوچکترین احساس ناراحتی 
داشته باشند پیگیری می شود و در اتاق خود حضور 
دارند بچه ها همه دوز دوم و تعدادی سه دوز واکسن 
دریاف��ت کردند باز هم در تلاش هس��تیم ش��رایط 
بهت��ری را برای آنها فراه��م کنیم و به صورت مداوم 
نکات بهداشتی را یاداوری می کنیم. به جز تمرینات 
در س��ایر موارد همیش��ه بچه ها از ماس��ک استفاده 

می کنند.
مانوئ��ل در پایان گفت: با کرون��ا باید زندگی کرد، 
بهترین بازیکن جهان در تیم فرانسه هم دچار کرونا 
شده است. از مواردی است که کار زیادی از دست ما 
برنمی آید. من فقط امیدوارم که مشکلات کمتری در 
این رابطه داش��ته باشیم و از فردا کار خود را بتوانیم 

ادامه دهیم.
ناصر س��لیمی در این نشس��ت اف��زود: نکته قابل 
توجه این اس��ت که  تست همه بازیکنان منفی شد و 
هیچ تست مثبتی نداشتیم. اکنون ۷ نفر هستند که 
آنفلوآنزا دارند. برای این سفر همه هزینه ها پرداخت 
ش��د، بلیت رفت و برگش��ت، هزینه نهار و شام و ... 
پرداخت ش��ده اما به خاطر چند م��ورد آنفلوآنزا این 

سفر لغو شد.

وزنه برداران رده پایه در س�ال های اخیر بیش�تر درگیر معضل 
دوپینگ ش�ده اند و این فاجعه ای اس�ت که فدراس�یون نباید به 

سادگی از کنار آن بگذرد.
بحث مبارزه با دوپینگ در وزنه برداری حساس��یت بیشتری پیدا کرده 
است و کوچکترین س��هل انگاری می تواند باعث از دست رفتن المپیک 
پاریس شود.  اما نکته مهم ماجرا این است در  سالهای اخیر هر دوپینگی 
که در مس��ابقات بین المللی مثبت ش��ده مربوط به رده سنی نوجوانان و 

جوانان بوده است.
زمان��ی که در س��ال ۹3، تس��ت دوپینگ چهار وزنه ب��ردار نوجوان در 
مس��ابقات قهرمانی آس��یا 2۰۱4 مثبت ش��د، اتفاق ناگ��واری برای وزنه 
برداری ایران قلمداد ش��د که رس��ما پای دوپینگ به پایه ترین تیم ملی 
ایران باز ش��ده اس��ت. اما شاید کمتر کس��ی تصور می کرد این تازه آغاز 
ماجرا باشد و در س��ال های آینده قرار است نوجوانان و جوانان بیشتری 

درگیر دوپینگ شوند.
بعد از س��ال 2۰۱4  که تس��ت چهار نفر همزمان مثبت ش��د، تاکنون 
تست سه وزنه بردار دیگر در مسابقات بین المللی مثبت شده که دو نفر 

از آنها از رده نوجوانان و یک نفر از رده جوانان  هستند.
مس��ئله ای که وجود دارد این اس��ت چرا وزنه برداران نوجوان و جوان 
از س��ن کم ترجیح می دهند بجای پاک بودن، با دوپینگ قدرت خود را 
به نمایش بگذارند و فدراس��یون تا چه اندازه توانسته وزنه برداران را قانع 
کند که مدال گرفتن با تقلب هیچ ارزش��ی ندارد؟ رسوخ دوپینگ به رده 
پایه تیم ملی حالا به هر ش��کلی که باش��د، یکی از بدترین اتفاقات برای 

فدراسیون است که  نباید به سادگی از کنار آن گذشت. البته این تهدید 
متوجه وزنه برداری زنان هم ش��ده و باید جلوی این اتفاق از الان گرفته 
ش��ود تا زنان هم آلوده نشوند و فدراس��یون وزنه برداری باید به فکر راه 
حلی باش��د تا بیش��تر از این نوجوانان و جوانان دختر و پسر ایران آلوده 

نشوند.
نفراتی که از سال 2۰۱4 تاکنون تست دوپینگشان مثبت شده است:

*سال 2۰۱4:
مهدی فروتن ، مصطفی خلیلی، مهرشاد محمودی و رامین ولی پور در 

مسابقات قهرمانی نوجوانان آسیا
*سال 2۰۱۷:

محمد شهاب انداز در مسابقات  قهرمانی نوجوانان آسیا
*سال 2۰۱۹:

محمد حسینی در مسابقات قهرمانی جوانان جهان
*سال 2۰2۱

ی��ک وزنه ب��ردار نوجوان بع��د از قهرمانی نوجوانان جهان در آس��تانه 
محرومیت  و صدور حکم قرار دارد.

وقتی جوانترها از بزرگسالان جلو زدند
سبقت خطرناک وزنه برداران نوجوان و جوان در دوپینگ!

سرمربی تیم ملی هندبال گفت: نمی دانم بازیکنان امُیکرون دارند یا خیر!
فرناندز: نمی دانم اُمیکرون است یا خیر! بازیکنان تب و بدن درد دارند

تیم ملی می تواند از پس هر حریفی برآید؛

اسکوچیچ: دوست دارم با ایران مقابل کرواسی بازی کنم
طباطبایی: 

قهرمان آسیا شدیم اما می توانستیم بهتر هم باشیم

س�رمربی تیم ملی فوتبال ایران که هم اکنون برای سال 
نو میلادی به کش�ور یعنی کرواس�ی س�فر کرده است، در 
گفت وگ�و با یک رس�انه ک�روات از بلندپروازی ها و رویای 

خود به همراه تیم ملی در جام جهانی قطر صحبت کرد.
دراگان اس��کوچیچ در حال انجام کار بزرگی در ایران اس��ت. او 
فوریه س��ال گذش��ته و زمانی که تیم ملی ایران کار خود را برای 
رسیدن به جام جهانی قطر سخت کرده بود، هدایت این تیم را به 
عهده گرفت و در ۱3 حضور روی نیمکت تیم ملی این کشور ۱2 
برد و یک تساوی برابر کره جنوبی کسب کرده و حالا عملا به جام 
جهانی قطر رسیده و تنها یک معجزه می تواند جلوی صعود ایران را بگیرد. حالا در کنار »زلاتکو دالیچ« یک 

مربی کروات دیگر در قطر خواهد بود. گفت وگوی اسکوچیچ با sportske کرواسی اینگونه آغاز شد:
تیم ملی ایران در گروه اول مرحله سوم انتخابی جام جهانی در رتبه نخست قرار دارد، کره جنوبی با ۱4 امتیاز دوم 
و امارات با ۶ امتیاز در تعقیب آنان بوده و چهار بازی دیگر باقی مانده است. از لحاظ تئوری ایران هنوز به جام صعود 
نکرده اما به نظر مشکلی وجود ندارد. ما از 4 بازی آینده به یک پیروزی نیاز داریم تا صعودمان را قطعی کنیم. امارات 
باید تمام بازی های خود را ببرد و صعود نکردن ما تنها یک حالت دارد آن هم باختن در تمام بازی ها است؛ نمی دانم 
این اتفاق چه اندازه پتانسیل بدل شدن به واقعیت را دارد اما باید حرفه ای رفتار کرده و هیچ حریفی را ساده نگیریم. 

2۷ ژانویه باید با عراق و سپس با امارات بازی کنیم و هر دو بازی خارج از خانه است.
آیا ایرانی ها دوست دارند که آسوده خاطر باشند؟

من ذهنیت آنها را دوست دارم. آنها نمونه  ملتی هستند که می توانند از حد واقعی شان فراتر بروند؛ همانطور که 
خودشان می گویند آنها ۱2۰ درصد خودشان را به کار می گیرند. در این مورد آنها شخصیت خوبی دارند و بازیکنانی 

نیستند که بخواهند آسوده باشند. آنها حرفه ای بوده و شمار زیادی از ۱۸ بازیکن ما لژیونر هستند.
در جام جهانی چه آرزو و بلندپروازی دارید؟

ایران هرگز از مرحله گروهی عبور نکرده و بنابراین صعود از این مرحله موفقیت بزرگی خواهد بود؛ ضمن اینکه ما 
برای تحقق این امر، کیفیت و پتانسل لازم را داریم. ایران در سنوات گذشته جام  جهانی  نتایج چشمگیری را کسب 
کرد؛ برابر پرتغال به تساوی یک بر یک رسید؛ به اسپانیا با تنها یک گل باخت و در برزیل مسی تک گل پیروزی بخش 
آرژانتین را به ثمر رساند. این نتایج نشانه این است که ایران می تواند هر حریفی را مدیریت کرده و از پس آنها برآید. 

آنها در جام جهانی آلمان، برزیل و روسیه حضور داشته و این یعنی آنها تجربه دارند. 
دوست دارید در قطر با کرواسی هم قرعه شوید؟

بله، دوست دارم اما قلبم دو تکه خواهد شد. بودن در جام جهانی و هدایت کردن تیمی با ۸۰ میلیون هوادار 
و بازی کردن مقابل تیم ملی کش��ور خود، به معنای واقعی تجربه ای به یاد ماندنی است. نمی دانم چطور باید 
با این موضوع مواجه ش��وم؛ جایگاه هواداران مملو از هواداران ایران و کرواس��ی خواهد شد و فوتبالی دیوانه وار 
در انتظارم خواهد بود. قطر برای ایران مثل بازی کردن در خانه اس��ت. احتمالا مثل کرانچار در زمان هدایت 

کرواسی در جام جهانی 2۰۰۶ مقابل برزیل، گریه خواهم کرد.
آیا فکر می کنید ایران کرواسی را شکست می دهد؟ 

نمی دانم. نظر من این است که ما می توانیم هر تیمی را مدیریت کنیم. پیش بینی نمی کنم. کرواسی گزینه 
محتمل پیروزی است اما ایران هم شانس دارد.

زلاتکو دالیچ از تیم های کش�ورهای عربی به س�رمربیگری کرواس�ی رس�ید؛ آیا شما هم چنین 
فرصتی دارید؟

ه��ر مربی کرواتی دوس��ت دارد تیم ملی کرواس��ی را هدایت کند. باعث افتخارم اس��ت ک��ه چنین اتفاقی 
بیافتد.

رابطه شما با دالیچ چطور است؟ 
به عنوان همکار و هم قطار رابطه معمولی داریم. 

حالا شما می توانید استدلال کنید که فدراسیون فوتبال کرواسی HNS روی شما حساب می کند.
این موضوع اهمیتی ندارد. من همیش��ه بلندپرواز بوده  و ش��غلم را دوس��ت دارم. حقیقت این است که این 

فرصت را دارم تا در مورد آرزوهای بزرگ فکر کنم. هدایت تیم ملی ایران را هم شغلی بزرگ و مهم است. 
ش�ما ۲۰ س�ال پیش که در تیم نوالیا بازی می کردید، با ماریان کوستیچ رئیس کنونی فدراسیون 

کرواسی همبازی بودید؟
نه؛ ولی از همان دوران یکدیگر را می شناسیم. 

رییس فدراس�یون کاراته با بیان اینکه قهرمانی کاروان 
کاراته ایران در آسیا نشان دهنده ظرفیت بالای این رشته 
برای ورزش ایران اس�ت، گفت: با وجود قهرمانی معتقدم 
برخی نفرات در حد و اندازه های خود ظاهر نش�دند و می 

توانستیم بهتر عمل کنیم.
س��ید حس��ن طباطبایی ، درباره قهرمانی کاروان کاراته ایران 
در رقابت های آس��یایی 2۰2۱ قزاقستان، اظهار کرد: اگر کاروان 
کارات��ه ایران با ظرفیت تقریبا کامل خود به رقابت های قهرمانی 
آسیا اعزام شد، با حمایت های شخص آقای سجادی وزیر ورزش 

و آقای صالحی امیری رییس کمیته ملی المپیک بود که شخصا ورود کردند، آقای علی نژاد ورود کرد و همه 
کم��ک کردند تا در این اوضاع اقتصادی و تحریم ه��ای ظالمانه، تیم های ملی کاراته ایران در تمامی رده ها به 
مس��ابقات آسیایی اعزام شوند. حضور در این رقابت ها یک محک جدی برای ارزیابی سرمایه های کاراته ایران 

برای ادامه موفقیت در رویدادهای پیش رو با برطرف کردن نقاط ضعف و برجسته کردن نقاط قوت بود.
رییس فدراس��یون کاراته، افزود: این مسابقات نش��ان داد بسیاری از کشورهایی که تا چند سال پیش هیچ 
نام و نش��انی در آسیا نداش��تند، در حال حاضر جزو مدعیان شده اند و به سکوهای اول تا سوم آسیا رسیدند. 
این موضوع نش��ان دهنده توس��عه کاراته در آسیا و حاکی از سرمایه گذاری گسترده کشورهای مختلف برای 
پیش��رفت در رش��ته کاراته اس��ت. وی با بیان اینکه بانوان کاراته ایران همپای مردان توانستند در این رویداد 
برای ورزش کشور افتخارآفرینی کنند، گفت: این امر نشان دهنده این است که بانوان ما علاوه بر بعد همگانی، 
در بعد قهرمانی نیز در رشته کاراته همانند مردان و حتی در برخی موارد بهتر از آن ها نیز برای ورزش ایران 
مدال آوری می کنند که این امر حاکی از ویژگی منحصر به فرد رشته کاراته است. رییس فدراسیون کاراته، ادامه 
داد: نکته دیگر این رقابت ها، این بود که کاتای ما با توجه به اینکه در یکی دو سال گذشته شورای سیاست گذاری 
کاتا تش��کیل شده بود و اعضای این ش��ورا زحمات زیادی هم کشیدند، امسال هم در بعد فنی و هم در بعد مدال 
آوری پیشرفت قابل ملاحظه ای داشت. رشد کمی و کیفی کاتاروهای ایران در این مسابقات، خروجی برنامه ریزی 
و نظارت ش��ورای سیاس��ت گذاری کاتا بود و جا دارد از این شورا هم در بخش بانوان و هم در بخش آقایان تشکر 
کنم که باعث بارور ش��دن این ظرفیت بزرگ در کاراته ایران ش��دند. وی درباره ارزیابی خود از عملکرد نمایندگان 
کاراته ایران در این رقابت ها، گفت: به اعتقاد من عملکرد تیم های اعزامی ایران در رده های نوجوانان، جوانان، زیر 2۱ 
سال و بزرگسالان در مجموع مناسب بود و خروجی آن نیز تعداد مدال هایی بود که در این رقابت ها بدست آمد و 
قهرمانی ایران را به دنبال داشت. تقریبا ۸۰ درصد از نفرات اعزامی موفق به کسب مدال شدند که نشان دهنده اعزام 
کیفی به مسابقات قهرمانی آسیا بود. طباطبایی خاطرنشان کرد: برخی رده ها در این مسابقات خیلی خوب ظاهر 
شدند و در برخی رده ها نیز متاسفانه مسائل مربوط به داوری یا موارد دیگر و شرایطی که میزبان مسابقات فراهم 
کرده بود، باعث شد به حق خود نرسند. با همه این اوصاف کاراته ایران در مجموع تمامی رده ها با اقتدار بر سکوی 
نخست آسیا ایستاد. نفراتی که در این مسابقات مدال گرفتند نباید مغرور شوند و همچنین ورزشکارانی که به مدال 
نرسیدند نباید مایوس شوند چرا که این مسابقات سنگ محک جدی برای رویدادهای مهم پیش رو بود. قطعا وزن 
به وزن این رقابت ها و عملکرد تمامی نفرات اعزامی برای رویدادهای مهم پیش رو مورد ارزیابی دقیق قرار می گیرد 
تا با برطرف کردن نقاط ضعف، در مسیر پیشرفت کاراته گام برداریم. قطعا کاراته ایران همانطور که بارها ثابت کرده، 
این ظرفیت را دارد که باز هم برای ورزش ایران افتخارآفرینی کند. رییس فدراسیون کاراته، در ادامه گفت و گو با 
ایسنا، درباره عملکرد نه چندان خوب تیم ملی بانوان ایران در این مسابقات، اظهار کرد: یک مسابقه یا یک رویداد 
نمی تواند دلیلی بر ضعیف یا قوی بودن یک ورزشکار یا یک تیم باشد، اما با این اوصاف باید بگویم برخی ورزشکاران 
ما در حد و اندازه های نام خود ظاهر نشدند که البته این موضوع دلایل مختلفی دارد و قطعا توسط کادر فنی مورد 
ارزیابی قرار می گیرد. اینکه نفراتی مثل سارا بهمنیار یا برخی دیگر از نفرات شاخص نتوانستند به مدال برسند یا در 
اندازه های خودشان ظاهر نشوند باید مورد بررسی قرار گیرد اما یک مسابقه نمی تواند به تنهایی دلیلی بر این باشد 
که این ورزشکاران در شرایط مسابقه نبوده اند. وی در پاسخ به این سوال که با توجه به بی انگیزگی برخی نفرات 
سرشناس تیم بانوان، بهتر است زمینه حضور چهره های مستعد رده های پایه در تیم بزرگسالان مهیا شود، گفت: 
قطعا رده های پایه آینده کاراته ایران را تضمین خواهند کرد. اینها سرمایه هایی هستند که خیال خانواده بزرگ کاراته 
را تا حد زیادی راحت می کنند. باید با همه توان برای حفظ این سرمایه ها تلاش و زمینه حضور و کسب موفقیت 
آن ها در تیم های ملی را مهیا کنیم. معتقدم تک تک بچه ها مخصوصا در رده های بزرگسالان این ظرفیت را دارند 
که در رویدادهای پیش رو بهتر از گذشته ظاهر شوند. قطعا تمامی نقاط ضعف نفرات اعزامی و نتایج آن ها مورد 

ارزیابی کادرهای فنی قرار می گیرد.


